
 

Geacht College,  
 
Sinds 24 februari j.l. staat op de website van Zwanenkamp te lezen dat het hondenbeleid in 
Stichtste Vecht mislukt zou zijn.  
In dit stuk staat ook te lezen dat de aangestelde BOA’s in 2013 geen enkele bekeuring 
zouden hebben uitgeschreven omdat dit niet zo maar mag.  
Daarnaast wordt er geschreven dat wethouder Piet Ploeg heeft aangegeven “hier naar te 
gaan kijken”. 
 
Wij hebben hierop de volgende vragen: 
 
Klopt de informatie dat de daarvoor aangestelde BOA’s in 2013 niet één bekeuring hebben 
uitgeschreven?  Is dit omdat het beleid zijn vruchten afwerpt en het hondenpoep probleem 
is opgelost? Of mogen BOA’s geen bekeuringen uitschrijven?  
Als dit waar is, worden zodoende Boa’s betaald voor het rondlopen zonder handhavings 
middelen?  
 
Klopt de informatie dat de portefeuillehouder heeft toegezegd hier naar te gaan kijken?  
En wanneer is deze toezegging gedaan?  
Zo ja,  wanneer kunnen de inwoners hier een antwoord  op verwachten? 
 
Ziet het college  naar aanleiding van de website van Zwanenkamp reden om hun eigen 
hondenbeleid aan te passen? 
 
 
Met vriendelijke groet,  
Frank van Liempdt  
Suzanne Kox 
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